
 
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINARIA  

CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
EL DIA 11 D’OCTUBRE DE 2007 

   
Membres assistents: 
Miquel Enseñat Riutort 
Antonio Asensio Campoy 
Josep Maria Ferra Terrasa 
Maria del Carmen Serra Martinez 
Vicenç Vidal Matas 
Aina Maria Salom Soler 
Miquel Bernat Bosch 
Dolors Nadal Llinas 
Maria Francisca Ripoll Morell 
 
Membres que excusen la se absència 
Severiano Quevedo Mora 
 
 
 A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les 
vint hores trenta-un minuts  del dia onze d’octubre de dos mil set, es reuneix a la 
Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la 
Corporació sota la Presidència del Sr. Batle, Miquel Ensenyat Riutort, i amb 
l’assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a l’encapçalament, a 
l’objecte de celebrar sessió extraordinària i en ella tractar els assumptes inclosos 
a l'ordre del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretari, el Sr. 
Pere Aulí Matas. 
 
PRESSA POSSESSIÓ NOU REGIDOR.- El membres de la Corporació donen la 

benvinguda al Sr. Gaspar Angel Sabater Nicolau i seguidament el Sr. Batle donar 

lectura a la credencial de regidor remesa per la Junta Electoral Central . 
 Conforme amb el que estableix l’article 108.6 de la Llei Orgànica del Règim 
Electoral General, el nou regidor, per tal d’adquirir la condició del seu càrrec ha de 
jurar o prometre acatament a la Constitució amb la qual cosa s’efectua la presa de 
possessió. 



 La fórmula de jurament o promesa és l'establerta en el Reial Decret 707/1979, 
de 5 d’abril (BOE núm. 83, de 6 d’abril), segons l’article 1, i es procedeix a fer la 
següent pregunta: 
   El Sr. Batle dóna lectura del següent: 
 "Jureu o prometeu per la vostra consciència i pel vostre honor de complir 
fidelment les obligacions del càrrec de regidor amb lleialtat al Rei, i d’observar i fer 
observar la Constitució, com a norma fonamental de l’Estat ? 
 

  El regidor Sr. Gaspar Angel Sabater Nicolau contesta, sí ,promet 

 
PLA D’OBRES I SERVEIS 2008.- La Sra. Carme Serra donar lectura a 
la següent: 
 
 

P R O P O S T A 
 

 

PLA D’OBRES I SERVEIS 
 
    
 Vista la convocatòria del Consell de Mallorca a tots els Ajuntaments que 
es vulguin incloure dintre del Pla d’Obres i Serveis per al 2008, 
 Venc a proposar al Ple d’aquest Ajuntament l’aprovació de la següent 
proposta: 
 
               PRIMERA PROPOSTA.- Aprovar sol·licitar del Consell Insular de 
Mallorca que inclogui al municipi d’Esporles dintre del Pla d’Obres i Serveis per 
a 2008 amb el finançament de l’obra anomenada “ URBANITZACIÓ I CARRIL 
BICI C/ DES QUARTER  amb un pressupost d’execució per contracte total de  
(268.527,84)   dos-cents seixanta-vuit mil cinc-cents vint-i-set euros amb 
vuitanta-quatre centims. 
  
 
               - Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria 
del Pla d’Obres i Serveis per al 2008 i al Reglament de Cooperació Municipal 
del CIM. 
 
               - Habilitar la partida corresponent per fer front a la despesa. 
 
               SEGONA PROPOSTA.- Aprovar sol·licitar del Consell Insular de 
Mallorca que inclogui al municipi d’Esporles dintre del Pla d’Obres i Serveis per 
a 2008 amb el finançament de l’obra anomenada “RESSALT PER  REDUIR 
VELOCITAT DEL TRANSIT CARRETERA PM-112 (PLAÇA ESPANYA)”   amb 
un pressupost d’execució per contracte total de  (124.539,15) cent vint-i-quatre 
mil cinc-cents trenta-nou euros amb quinze cèntims. 



  
               - Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria 
del Pla d’Obres i Serveis per al 2008 i al Reglament de Cooperació Municipal 
del CIM. 
 
               - Habilitar la partida corresponent per fer front a la despesa. 
 
               TERCERA PROPOSTA.- Aprovar sol·licitar del Consell Insular de 
Mallorca que inclogui al municipi d’Esporles dintre del Pla d’Obres i Serveis per 
a 2008 amb el finançament de l’obra anomenada “RESSALT PER  REDUIR 
VELOCITAT DEL TRANSIT CARRETERA PM-112 (PONT DE FUSTE)”   amb 
un pressupost d’execució per contracte total de  (62.534,98)  seixanta-dos mil 
cinc cents trenta-quatre   euros amb noranta-vuit  cèntims. 
  
               - Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria 
del Pla d’Obres i Serveis per al 2008 i al Reglament de Cooperació Municipal 
del CIM. 
 
               - Habilitar la partida corresponent per fer front a la despesa. 
 
 
 
Miguel Bernat: no estem d’acord ni en el fons ni en la forma. Una vegada més 
se mos ha enganyat, No s’ha modificat el punt 2 sinó el primer. 
Dos darrers anys sempre hem demanat que es presentin dos projectes  i 
sempre ens havíeu dit que no presentarieu mai dos projectes. Estem perdent 
any darrera any possibilitats en les subvencions. Sempre havieu fets 
coacciones  presentant només piscina en el sentit de o piscina o res.  Pel canvi 
del solar s’ha perdut dos anys. Ara s’està canviant carril bici per piscina. 
 
És inexplicable que el carril bici sigui el primer projecte i en lloc de fer 
aparcament que és una manca real al poble d’Esporles,  aposteu pel carril bici 
que perjudicarà  la falta d’aparcament. A més,  no serà utilitzat pels al·lots de 
l’altra banda del torrent. Els altres projectes són més necessaris que el carril 
bici. 
 
El Sr. Batle digue que el projecte de la piscina estava redactat de feia 4 anys 
abans pel grup municipal PP i abans de fer la concessió dels terrenys a la 
Conselleria. 
 
En el sector on es preveu fer els aparcament subterranis, al projecte de carril 
bici només pintarem el carril. Aquest carril bici millorarà l’accessibilitat pel 
poble. Es prioritza la seguretat sobre el aparcaments de cotxes i és una millora 
per aquest sector. 
 
Respecta de d’ubicació de la piscina a Ca l’Amet, s’intenta resoldre 
problemàtica. Ja que ara la línia de 10 m assenyalada coma zona 
d’equipaments  son uns metres desaprofitables, fent aquestes modificacions 
puntuals a les NNSS es podran aprofitar-se aquest terrenys 



 
Aina Salom, no tenc res en contra del carril bici, si és,  per decantar barreres 
arquitectòniques,  ja que aquest poble esta pres pels cotxes i per tant s’ha de 
aconseguir reestructurar la mobilitat i els aparcaments. 
 
Sempre hem defensat la piscina, hem perdut convocatòries, tots els pobles 
gaudeixen de piscina i bones instal·lacions. No es pot passar un any més sense 
piscina. 
Ara es canvia la prioritat de la piscina pel carril bici Es tardarà més d’un any per 
la requalificació i per això val més que es faci la piscina a Son Quint. 
 
Batle digué que era necessari retirar el projecte de la piscina, ja que me 
informat amb els tècnics i politics corresponents i com a mínim es podria tardar 
un any en la recalificació dels terrenys.   
 
Miguel Bernat, digué que fa 2 anys no era equivocació piscina a s l’Amet, però 
en l’actualitat es clar que no es pot fer . El partit popular vol sa piscina a son 
Quint i sempre ho hem defensat així. 
 
Si esteim a favor de decantar barreres arquitectòniques, però el problema és 
que la gent va a les escoles amb cotxe, i que els al·lots de l’altre banda del 
torrent, no aniran a fer una voltera per agafar el carril bici. El carrer Quarter és 
un dels pocs carrers que no tenen problemes d’aparcament i aquest carril els 
crearà.  No està ben redactar al Projecte del carril bici que a la zona dels 
aparcament subterranis nomes s’hagi de pintar. 
 
La línea dels 10 metros són aprofitables i poder servir per aparcament i zona 
verda.  Fer la piscina a Ca l’Amet és incrementar la pressió a la zona. 
 
Sotmesa a votació és aprovada amb el següent  resultat: 
 
Cinc (5) vots a favor del  PAS PSM. 
Cinc (5) vots en contra del PP i PSOE 
Sotmesa novament a votació es aprovada amb el vot de qualitat del Sr. Batle, 
ja que el resultat fou el següent: 
Cinc (5) vots a favor del  PAS PSM. 
Cinc (5) vots en contra del PP I PSOE 
   
Un  cop examinats els punts assenyalats a l’ordre del dia, essent les vint-i-una 
hores i quatre  minuts, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que 
s’hi ha tractat, jo la Secretària en donc fe, i amb el seu Vist-i-plau estenc la 
present Acta al lloc i la data assenyalats a l’encapçalament. 
                
 Esporles, 11 d’octubre de 2007. 
 El batle,     La secretària 
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